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Terwijl ik nadenk over een passend artikel voor 
de nieuwsbrief word ik van binnen vrolijk door 
de lentebeelden uit mijn achtertuin. Ja, het is 
lente, ondanks de beroerde temperatuur. De 
camelia staat al in bloei, ook de gele bloemen 
van de citrusstruik vallen op en de witte bloe-
sem van de magnolia.
De citroenvlinder fladdert al rond. Ook “mijn” 
vogels laten zich horen en zien; de specht 
hangt elke dag weer bij de pindakaas pot, de 
pimpelmees zit in ons vogelhuisje te broeden, 
het roodborstje bewaakt zijn territorium, het 
lijstervrouwtje is bezig met het bouwen van 
een nest in de vlierbesboom van de buurvrouw. 
Koolmezen en pimpelmezen vliegen af en aan 
bij het restant van de zonnebloem-pitten en de 
vinken scharrelen in het gras naar de pitten die 
de mezen hebben laten vallen.

Wat een stukje schitterende natuur, zo dichtbij.
Ook de politiek laat van zich horen, vol optimis-
me zien wij vooruit na de gespreksronde tussen 
fractie en bestuur. 

Besproken is onder meer de gemaakte afspraak:  
in maart 2022 het overdragen van het voorzit-
terschap van de fractie. Meer in detail, na de 
halve raadsperiode zal het voorzitterschap wor-
den overgedragen aan Johanna. Formeel wordt 
de fractievoorzitter in de fractievergadering 
door de fractie gekozen en dat zou nu bij ons in 
de fractie vergadering van 20 maart zijn beslag 
krijgen. (DAT IS OOK GEBEURD)

En dan krijgen wij een koude douche.
Nog voor het begin van de fractie vergadering 
van woensdag 20 maart kondigt Meine 
(de fractievoorzitter) aan dat hij opstapt, dat hij 
de partij verlaat en zich aangesloten heeft bij 
de ELP.  Wég de rust in de partij, wég mijn
optimistische lentegevoelens. 

Meine gaf aan dat hij zich niet meer thuis voelde 
bij ons, dat hij beschadigd was. Maar voor mij  is 
de hoofdoorzaak dat hij niet had verwacht dat 
een ander zijn voorzitterschap zou overnemen 
en hij dus de 2e viool zou moeten spelen.
Ik had niet voorzien dat hij dit besluit zou
nemen maar achteraf is dit de 3e keer dat hij dit 
kunstje uithaalde. Voor onze partij is Johanna 
gekozen als nieuwe fractievoorzitter. 
Met volle moed verder op de ingeslagen weg, 
als één man(vrouw) achter Johanna.
Ons niet uit het veld laten slaan maar: 

SAMEN VOL VERTROUWEN DE TOEKOMST
TEGEMOET ZIEN.

Fred de Groot  Voorzitter

Vervolg onrust gemeenteraad
Smallingerland
Een roerige periode die hier en daar wel
impact heeft op de raad. Hoe kijk je naar de 
ander: Vertrouwen in elkaar. We proberen 
met zijn allen de draad weer op te pakken, 
en ervaren dat we daarin onze verantwoor-
delijkheid moeten opnemen. 
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Al blijft het integriteitsonderzoek nog wel
boven ons hoofd hangen. En wat gaat er ge-
beuren? Omdat we het allemaal wel met
elkaar eens zijn dat we voor onze inwoners en 
gemeente zijn, doen we waar we voor zijn 
gekozen. Aandacht voor onze gemeente
en haar inwoners.

Dienstverlening en de komst van de
Ombudsvrouw 
Er is door de Rekenkamer een onderzoek
gedaan over dienstverlening binnen onze
gemeente. De bevindingen zijn voorgelegd aan 
het college. De kanttekeningen: Wat is in gang 
gezet en wat is er rondom dienstverlening in de 
afgelopen periode opgepakt. En op welk
moment is de gemeenteraad betrokken
geweest? Is de gemeenteraad tijdig en volledig 
geïnformeerd over de voortgang? 

Gaande het proces zijn er veel zaken op- gepakt 
en zoals het nu lijkt gaat het de goede kant op, 
ambtenaren worden allemaal geïnformeerd  
over de manier van werken en met extra infor-
matieavonden wordt de raad bij het geheel
betrokken. Op de goede weg dus.

Ook is er een jaarrapport van de nieuwe
ombudsvrouw gedeeld met de raad. Hierin 
kwamen ook enkele zaken naar voren die ook in 
het Rekenkamer onderzoek….. dienstverlening 
…werden gedeeld. Dan kun je wel stellen dat 
dit elkaar versterkt en dat we als fractie hierop 
ook ons voordeel kunnen halen en dit blijven 
monitoren. Ook omdat binnenkort het Reken-
kamer rapport over Carins wordt gedeeld en 
dat zal ook nog wel wat teweeg brengen. Dat 
houdt ons als raadslid ook weer scherper. 

Smallingerland staat voor een grote opgave: de
Financiën. Je zou bijna denken dat er ergens 
een pot goud in het huis ligt. Zwembad,Cen-
trum Visie, De Haven, opkopen van grond en 
gebouwen. En nu ons Museum; de verbouwing 
en uitbreiding is afgelopen dinsdag 9 april in 
het debat en het besluit behandeld en aange-
nomen. Wij als Smallingerlands Belang hebben 
tegen gestemd. Wij kunnen dit niet verkopen 
aan onze inwoners, maar ook de openeindjes 
die in het raadsbesluit staan en tegen-stellin-
gen in alle stukken zijn voor ons niet te accep-
teren. Ervaring leert ons dat het altijd duurder 
wordt, vooral bij een monumentaal gebouw. 
Wij zijn beslist niet tegen cultuur. 

Even
voorstellen

Mijn naam is
Jelmer van Broekhoven. 
Ik ben 31 jaar en woon
samen met mijn vrouw
en kinderen in Drachten.
Zelf ben ik hier 
opgegroeid en woon 
hier maar liefst 29 jaar.

Ik speel waterpolo en ik ben scheidsrechter
bij WSG Dragor.
Varen is mijn grote passie en ik ben met goed 
weer dan ook vaak op het water te vinden.
Verder ben ik werkzaam bij de Kustwacht als 
Watch Officer.

Mijn interesse voor politiek is er eigenlijk altijd 
al geweest. De afgelopen jaren heb ik me er 
niet actief mee bezig kunnen houden.

Onze dochter had een ernstige vorm van 
kinderkanker, neuroblastoom-kanker met uit-
zaaiingen, en werd intensief behandeld in het 
Prinses Máxima Centrum in Utrecht.
Dit is de ergste nachtmerrie van elke ouder 
maar tegelijkertijd heeft het ons inzicht betreft 
het maatschappelijk belang verruimd.
Je ontmoet daar veel mensen en je wil iets 
doen voor een ander. Zo is ook het besef 
gegroeid dat ik me actief wil inzetten binnen 
de gemeenteraad om samen een verschil te 
maken voor het maatschappelijk belang van 
de inwoners van de gemeente Smallingerland.

Jelmer van Broekhoven
Steunfractielid 
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De exposities die zijn opgezet en de samenwer-
king met o.a. Smelne’s Erfskip  daar kunnen we 
trots op zijn. Er liggen ook plannen voor ons 
rioolstelsel dat een groot achterstallig onder-
houd heeft en wel opgepakt moet worden. 
We komen nog voor grote uitdagingen te staan.

Johanna Mast-Nikkels Fractievoorzitter


